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Zápis č. 10/2023 z 9. veřejného zasedání AS FF UJEP, 

 konaného dne 29. 11. 2023 
 

Účastníci hlasování 

• Komora akademických pracovníků:  Mgr. Andrea Frydrychová 
Mgr. Vít Pokorný, Ph.D.  
PhDr. Jan Šmíd, Ph.D. 
Mgr. Vilém Zábranský, Ph.D. 

 
• Studentská komora:    Kryštof Fišer 

Mgr. Gabriela Šilhavá 
Silvie Thielová 

 

• Hosté:     doc. Hana Bergerová, Dr. 
doc. PhDr. Václav Drška, Ph.D. 
Mgr. Jakub Pátek, Ph.D. 
Ing. Terezie Tahalová 
 

Program zasedání: 

1. Delegování kandidáta do Rady vysokých škol za FF UJEP na funkční období od 1. 1. 2024 do 31. 12. 

2026 

2. Plán realizace strategického záměru FF pro rok 2024 

3. Podmínky přijímacího řízení na akademický rok 2024-2025 

4. Studijní program Správa a prezentace kulturního dědictví (garant: Mgr. Jakub Pátek, Ph.D.) 

5. Návrh spoluúčasti na projektu z OP JAK: RODOS (garant za FF: Ing. Terezie Tahalová) 

 

 

Dne 25. října 2023 proběhly doplňovací volby do AK AS FF UJEP. Novým senátorem byl zvolen doc. Mgr. Martin 

Veselý, Ph.D. a náhradníkem se stal Mgr. Vít Pokorný, Ph.D. S ohledem na úmrtí dlouholeté senátorky Mgr. Táni 

Šimkové, Ph.D. je uprázdněné místo v AK obsazeno Dr. Vítem Pokorným. 

 

 

Bod 1 

Přítomní členové AS FF UJEP na návrh doc. Václava Dršky projednali kandidáta na delegáta za FF UJEP do Rady 

vysokých škol doc. Martina Veselého. 

 

Usnesení 1 

AS FF UJEP dává souhlas s navržením doc. Mgr. Martina Veselého, Ph.D. jako kandidáta na delegáta do Rady 

vysokých škol a postoupení jeho kandidatury do AS UJEP.                                                                                                                                     

 (ano – 6, ne – 0, zdržel se – 0) 
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Bod 2 

Doc. Václav Drška, děkan FF UJEP, okomentovala realizaci strategického záměru FF UJEP na rok 2024, který 

senát FF následně projednal. V rámci diskuse navrhl Dr. Vít Pokorný, že do části 1.4 týkající se unikátních oborů 

rozvíjených na FF by měl být zařazen i studijní program Humanitní studia krize lidství. 

 

Usnesení 2a 

AS FF UJEP navrhuje zařadit do finální verze Strategického záměru FF UJEP na rok 2024, bodu 1.4 studijní 

program Humanitní studia krize lidství. 

(ano – 7, ne – 0, zdržel se – 0) 

 

Usnesení 2b 

AS FF UJEP schválil dle §27 odst. 1, písm. h zákona o vysokých školách ve znění pozdějších předpisů aktualizaci 

strategického záměru FF UJEP pro rok 2024.                                                                                                                                    

(ano – 7, ne – 0, zdržel se – 0) 

 

 

Bod 3 

Senát projednal návrh podmínek přijímacího řízení FF UJEP pro akademický rok 2024/2025, které připravil Dr. 

Jiří Koumar, proděkan pro studium. Senát konstatoval, že návrh obsahuje drobné nesrovnalosti, které je nutné 

před uveřejněním korigovat. Konkrétně se jedná o: s. 9, program Učitelství společenských věd pro střední školy, 

v části forma studia má být i „prezenční“ a v části přijímací zkouška, další podmínky je chybně uvedeno „tj. 

germanistického“ a má být nahrazeno programu odpovídajícím termínem; s. 15, měl by být užit stejný font 

písma, dále administrativní poplatek by měl být ve výši 660,- Kč, tedy stejný jako na druhé straně dokumentu; s. 

21, doplnění titulu k prof. Cornejo.  V rámci diskuse také poukázala senátorka Mgr. Gabriela Šilhavá, že limit pro 

otevření navazujícího programu Interkulturní germanistika v česko-německém kontextu je vysoký a že 

nerealizace výuky tohoto programu vytváří riziko pro celou katedru germanistiky. Jedná se totiž o stěžejní 

program katedry, jehož uskutečňování má následně také vazbu na realizaci doktorského studia. 

 

Usnesení 1a 

AS FF UJEP schválil dle §27 odst. 1, písm. e zákona o vysokých školách ve znění pozdějších předpisů za 

předpokladu zapracování věcných připomínek podmínky přijímacího řízení FF UJEP pro akademický rok 

2024/2025.  

 (ano – 7, ne – 0, zdržel se – 0) 

 

Usnesení 1b 

AS FF UJEP vyzývá vedení FF, aby v rámci podmínek přijímacího řízení FF UJEP na akademický rok 2024/2025 

v případě studijního programu Interkulturní germanistika v česko-německém kontextu znovu zvážilo minimální 

počet zapsaných studentů potřebných pro otevření programu. 

(ano – 7, ne – 0, zdržel se – 0) 

 

 

Bod 4 

Senát projednal předloženou žádost o akreditaci Bc. SP Správa a prezentace kulturního dědictví, která byla 

představena garantem programu Dr. Jakubem Pátkem. 

 

Usnesení 2 
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AS FF UJEP projednal dle §27 odst. 2, písm. a zákona o vysokých školách ve znění pozdějších předpisů 

předložený akreditační spis Bc. SP Správa a prezentace kulturního dědictví.                                                                                                                                      

(ano – 7, ne – 0, zdržel se – 0) 

 

Bod 5 

Ing. Terezie Tahalová představila projekt OP JAK: RODOS, který vyžaduje finanční spoluúčast FF UJEP. Rozebrala 

rozpočet projektu a jeho financování. V následné diskusi bylo zdůrazněno, že podklady pro jednání senátu 

týkající se připravovaných projektů se spoluúčastí FF mají být zasílány s dostatečným předstihem, aby senát 

mohl žádost bez časové tísně posoudit. Dále bylo konstatováno, že zařazení jakýchkoli pracovišť či osob do  

jakéhokoli připravovaného projektu musí být napříště detailně konzultováno s daným pracovištěm FF 

respektive pracovníky, kterých se to týká. 

 

Usnesení 5 

AS FF UJEP rozhoduje kladně dle §27 odst. 1, písm. c zákona o vysokých školách ve znění pozdějších předpisů o 

předloženém návrhu projektu RODOS.  

                                                                                                                                   (ano – 6, ne – 0, zdrželi se – 0) 

 

 

 

 

Mgr. Vilém Zábranský, Ph.D. 

         předseda AS FF UJEP 


